
Protokół Nr 7/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 22 maja 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
  

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zamkniecie posiedzenia godz. 1145  

                                                                                             (dalsza część posiedzenia w terenie) 
 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na tym posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik do protokołu oraz wójt , zastępca i skarbnik gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy . 
Z gości zaproszonych w posiedzeniu uczestniczyli :  
- Komendant Powiatowej Policji w Stargardzie Szczecińskim p. Jacek Wolf  
- Kierownik III Rewiru Dzielnicowych  KPP Stargard Szczeciński  p. Krzysztof Sierota  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła  quorum  przy którym  
komisja moŜe obradować i podejmować  prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Analiza stanu porządku publicznego na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję  
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 maja 2007 r.  
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2007 roku  
   Opinia komisji  
6.Sprawy róŜne  
7.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd w teren)  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 6/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania po wcześniejszym oświadczeniu przewodniczącej komisji , iŜ protokół 
przeczytała i w całości odzwierciedla  jego przebieg .  
Ad.3 
Pan Krzysztof Sierota  Kierownik III Rewiru Dzielnicowych KPP Stargard Szczeciński 
przedstawił informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
gminy Stargard Szczeciński za rok 2006 .  
W trakcie dyskusji członkowie komisji zadawali pytania na które potem odpowiedzi udzielił 
Kierownik III Rewiru Dzielnicowych jak równieŜ Komendant Powiatowej Policji.  
Głównym tematem poruszanym przez radnych był temat dotyczący wyrzucania śmieci w 
miejscach niedozwolonych , a stosowanie kar w postaci mandatu, obecności przedstawicieli 
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policji  na organizowanych róŜnych imprezach na terenie gminy  , częstsze pojawiania się 
patroli policji na wsiach . 
Kolejno głos zabrał Komendant Powiatowej Policji p. Jacek Wolf  ,który m.in. mówił o 
trudnej sytuacji finansowej  , iŜ tylko  do końca czerwca starczy  środków na zakup paliwa do 
samochodów i tutaj komendant poinformował jakie gminy udzieliły pomocy finansowej . 
Radny Klim – poruszył problem jaki występuje w jego miejscowości , a dotyczy nielegalnej 
sprzedaŜy alkoholu i obecności narkotyków . 
Komendant poprosił ,aby wszystkie zaplanowane imprezy były zgłaszane wcześniej na 
policję . 
Po zakończeniu dyskusji przewodnicząca komisji podziękowała za udział w posiedzeniu i 
przedstawienie informacji przedstawicielom policji i podała do protokółu przyjętą opinię   
komisji , a mianowicie :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła informacj ę  dotyczącą stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński za rok 
2006 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Komisja poparła propozycję wójta gminy , aby przeznaczyć dla policji kwotę 4 tys zł  na 
zakup paliwa , bo wcześniej zwracali się z taką prośbą .  
Ad.4 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja projekty przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień i wydała opinię 
jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr VIII/37/07 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia w 
  Barzkowicach – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  ,  
Zastępca wójta poinformował ,Ŝe moŜe zmienić się zapis § 3 po uzgodnieniu go z  radcą , iŜ 
naleŜności i zobowiązania likwidowanej jednostki przejmie nie gmina tylko Dyrektor Szkoły 
Podstawowej  w Pęzinie , ale to zostanie wyjaśnione i z § 6 naleŜy wykreślić tę część 
dotyczącą publikacji w Dzienniku Zachodniopomorskim . 
Radny Grabski – zapytał się co się stanie z pracownikami socjalnymi likwidowanej jednostki. 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe o tej sprawie dyskutowano przy uchwale o zamiarze 
likwidacji i na pewno nie zostaną pokrzywdzeni . 
- projekt uchwały Nr VIII/38/07 w sprawie ustalenia planu sieci sześcioletnich szkól  
  podstawowych oraz granic ich obwodów – komisja projekt uchwały zaopiniowała   
  pozytywnie  , 
- projekt uchwały Nr VIII/39/07 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów   
  przedszkolnych w szkołach podstawowych – komisja projekt uchwały zaopiniowała  
  pozytywnie  , 
- projekt uchwały w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony środowiska i  
   gospodarki wodnej na 2007 rok – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
 - projekt uchwały Nr VIII/41/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/272/2006 Rady  
  Gminy z dnia 26 maja 2006 r. w sprawie ustanowienia pomników przyrody – komisja  
   projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
- projekt uchwały Nr VIII/42/07 w sprawie zobowiązań w zakresie podjęcia zadań   
  remontowych o wartości przekraczającej kwotę ustaloną w budŜecie gminy . 
Wójt Gminy –poinformował ,Ŝe umowa  z firmą ENEA  S.A . Poznań , która jest 
właścicielem sieci oświetlenia ulicznego  zostanie podpisana gdy zostanie podjęta uchwała , 
za zaoszczędzone środki na energii będziemy spłacać zobowiązania .   
Komisja w/w uchwałę zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.5 
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Skarbnik Gminy omówiła informację z wykonania budŜetu gminy za I-szy kwartał 2007 r.  
Członkowie komisji uwag i pytań nie wnieśli , a opinia przyjęta przez komisję jest 
następująca : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu 
gminy za I –szy kwartał 2007 r.  
Ad.6 
Radna Kucaj – poinformowała ,Ŝe moŜna pozyskać środki unijne na program stypendialny „ 
Bank Dziecięcych Uśmiechów” celem programu jest  rozwijanie indywidualnych uzdolnień i 
talentów  u dzieci w wieku 10-16 lat  oraz młodzieŜy ponadgimnazjalnej w wieku 16-18 lat 
znajdujących się w trudnej sytuacji socjalnej . Termin nadsyłania  wniosków upływa  30 
czerwca . 
Zastępca Wójta obiecał ,Ŝe zostanie rozesłany ten program do wszystkich  szkół  na terenie 
gminy .  
Radny Klim – poruszył temat dotyczący utworzenia nowej drogi w Klępinie i w związku z 
tym jak twierdzą  co niektórzy , iŜ nie   otrzymali informacji z gminy- dotyczącej tej sprawy  . 
Zastępca Wójta odpowiedział  ,Ŝe raczej wszyscy których dotyczyła ta sprawa powinni 
otrzymać informację z gminy . 
Radna Kornet  - zapytała się o finał sprawy dotyczącej wyznaczenia terenu pod plac zabaw w 
Rogowie .  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe jak ustalono odbędzie się zebranie wiejskie i o wyznaczeniu 
terenu pod plac zabaw  zadecydują sami mieszkańcy . Wójt równieŜ wspomniał o zamiarze  
kupna przez gminę  świetlicy w Poczerninie od SKR-u z przeznaczeniem na mieszkania . 
Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .  
Ad.7 
Komisja realizując ten punkt wyjechała w teren  . 
Protokół sporządzony z przeglądu miejscowości stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
 
 
 
  
Protokołowała :                                                                                     Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                         ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania :  
2007.05.22                                                                                             2007.06.  


